
Agenda

1. Kort voorstel rondje

2. Samenvatting situatie vanuit VvE PuuurBSH

3. Verwachtingen

4. Dialoog



Twijfel functioneren LBK/Ventilatie na diverse gebeurtenissen

1. Hoog energieverbruik
• Incident na stroomuitval, systeem lange tijd op volle toeren als gevolg van ontbreken signaleringspaneel

• Structureel hoog energieverbruik, onafhankelijk onderzoek Newtech en Hacar (volgende slides)

• Capaciteit systeem, benodigde capaciteit 4.950m3/h (3 strengen x 1.650m3/h) – ontwerp 9.500m3/h 
(volgende slides)

• ‘Aftoeren’ na bezoek monteur, negatieve impact op afzuiging, ventilatie en leefomgeving

• Bouwvergunning verstrekt energieneutraal pand (EPC), ook zo verkocht. Toch 11K/13K energiekosten?

• LBK / ventilatie niet aangesloten op gebouw beheer systeem?

2. Vroegtijdig defect ventilatiemotor (na 3 jaar)
• Draaitijd lagers afhankelijk van vollast draaiuren. Indien 3 jaar in vollast gedraaid kunnen de lagers 

versleten zijn.

• Meestal draaien de LBK units niet 100% in vollast dus zou je kunnen stellen dat er hier wel sprake is van 
een vroege en snelle slijtage.



Twijfel functioneren LBK/Ventilatie na diverse gebeurtenissen

3. Functioneren aftakking individuele appartementen
• 3 standen schakelaars / regelaars werken niet of hebben weinig impact

• Beeld uit gesprekken monteurs: regelaars op 0-10 volt ipv 24 volt. Functioneren niet. Blijft LBK hierdoor op 
100% draaien?

• Bevestiging (telefonisch) dat inderdaad niet goed functioneert, ook problemen andere gebouwen, oplossing 
vanuit Bemar onderweg?

• Nav daarvan is een monteur vanuit Bemar geweest (Marcel?), wat is er toen precies gedaan. Niet bij alle 
appartementen geweest. Welke wel welke niet, wat is het vervolg?

• Beeld ontstaan uit dialoog dat standenschakelaar nauwelijks verschil maakt, hoe werkt dit in relatie tot 
drukregeling?

• Zitten er wel of geen drukregelaars in het systeem (difuus beeld)? Hoe wordt de druk geregeld, indien die 
ontbreken, hadden deze er wel in moeten zitten? Indien ze er wel in zitten, functioneren ze goed?

4. Geluidsproductie
• Incidenteel geluidsoverlast in de appartementen

• Structureel geluidsoverlast van buurpand (dakterras bovenste etage – wat is de geluidsnorm?)

• Geluidsdemper geadviseerd, vraag is echter of de norm overschreden wordt.
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1. Conclusie Newtech (onafhankelijk technisch adviesbureau, inspecties en keuringen conform NEN 2767)

• Volgens de ontwerp-historische gegevens in bijlage A blijkt dat het ventilatiesysteem een ontwerp vermogen heeft van 
9.500 m3/h bij een statische druk van 250 Pa en is voorzien van twee stuks toerengeregelde ventilatoren met een 
opgenomen elektrisch vermogen van 3.5 kW per ventilator.

• Echter indien de kast niet juist en goed geregeld functioneert kan de kast op toeren naar 100% dan zal er ongeveer 
11.500m³/h worden ingeblazen en dit heeft een zeer negatief geluid productie en hogere energieverbruik tot gevolg. Dan is 
het opgenomen elektrisch vermogen 5.5 kW per ventilator.

• Volgens de inbedrijfstellingsrapporten van Ned Air was het uitgangspunt dat de kast via een GBS (gebouw beheer systeem) 
wordt aangestuurd en geregeld. Tijdens het bezoek op 4 oktober 2019 is gekeken naar de regeling vanuit het GBS.

• Volgens de gevonden regeltechnische omschrijvingen blijkt de regeling van de kast niet te worden aangestuurd vanuit het 
GBS maar dat enkel de naverwarming en koeling van de ingeblazen lucht door middel van de changeoverbatterij in de kast 
aangesloten op de WKO wordt geregeld door het GBS. De kast wordt hierdoor niet op druk geregeld met als gevolgd dat 
de kast al die tijd waarschijnlijk 100% heeft gedraaid. In april 2019 heeft Ned Air tijdens haar bezoek door middel van 
instellingen de kast afgetoert. Deze instelling heeft wellicht gezorgd voor het lager energieverbruik vanaf de maand april 
2019.



Oorzaak hoog energieverbruik: LBK 
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Mail correspondentie VvE en Pascal dd 21-11-2018

Bevinding Newtech over capaciteit



8.479,94 / 9,5 maand = 892 per maand x 12 = ~10.710



Wat verwachten wij van Vink en toeleverancier Bemar

1. Veel communicatie, eerder overleg (28-5-2020) en nazorg vanuit Bemar (Marcel, zie 

punt 3) heeft niet tot een oplossing geleid, nog steeds zorgen bij het VvE bestuur.

2. Wij zoeken concrete antwoorden op onze vragen, transparantie over de installatie en 

eventuele onvolkomenheden en een correct functionerende LBK / ventilatiesysteem.

3. Voldoet het systeem aan de normen (Bouw besluit?)

4. Uitgangspunt blijft in gesprek blijven en dialoog voeren echter verwachten wij op korte 

termijn uitsluitsel.


